

Thanks Giving Letter from Armanda

By the grace of Father God in 2007, he led me to serve in the Hong Kong office of Feed the Hungry. A Christian entity that is very conscious of the suffering of God's people, aware of physical and spiritual needs, Feed the Hungry makes a deliberate effort to meet hungry children's needs, to point people to Jesus – our Light and our Hope. Statistic tells us 70% of all malnourished children in the world live in Asia. Our re-entry into Greater Asia to serve the poor in 2007 was very timely. In July I was invited by Mr. Peter Sumrall to come see Cambodia, I liked what I saw – a happy mission field with great potential and the second trip I visited North Korea, and my spirit knew this was what I would want to do. I wanted to hug each child and wanted to share Jesus loves with them.



Each encounter with each people group was a unique experience of itself, the ministry expanded across China, from South East Asia to North East Asia, I forgot how many miles I travelled, but I did remember the laughing sound when we entered a village, a home, a school, a clinic or a church. I listened to the sharing of many broken hearted, they were as I was thankful to God who was our unfailing provider. I was always grateful I could share a prayer with these lovely people to encourage them.

The two most memorable events had to be the Great Sichuan Earthquake in 2008 and Japan Tohoku Tsunami in 2011. No words could even begin to describe the sorrow and pain of these victims who left without a home, with only shirt on their backs yet their faith kept them going and to believe God was with them. I pledged to do what we could to help, mend lives, to restore lives, I was very grateful to our donors and supporters that poured in prayers, donation and resources to make our missions successful, all glory to God, fulfilling our calling to bring comfort to the broken hearted.



10 years of service is a long time, the closing of this operation could be said she has completed her historic mission work in God. For 10 years the Hong Kong office has served the poor and needy as a bridge, as a voice, pour out in every way, so that thousands upon thousands received food support, education support and received spiritual comfort and to know Jesus. I also saw the faithfulness of God and experienced miraculous provision time and time again.

Through your faithful giving, support and prayers SO many lives have been touched and transformed forever. The Hong Kong's operation may come to a stop, but if your heart is still with the poor (Ish 61:1), I encourage you to continue the praying, the giving, the supporting through our Australian Office to complete the Great Commission and Great Commandment.

We can say we all have fought a good fight, ran a good race together. We all have been hands and feet of Jesus. I do appreciate you. Let us bring this closure with a grateful heart, a thankful heart, a joyful heart for we serve a mighty God.

With prayers and much blessings to you all,
Armanda da Roza
Director (2007-2017)
Feed the Hungry, Hong Kong

感恩信

在神的恩典帶領下，我在 2007 年起於美膳會香港辦事處事奉，美膳會是個非常關心上帝的子民的身、心靈需要的基督教組織，致力解決孩童飢餓的問題，引領世人認識耶穌—我們的光、我們的希望。統計數字顯示，全球約七成營養不良的兒童生住在亞洲，我們於 2007 年重返亞洲服侍貧窮人士，是適切的決定。在七月，我得到 Peter Sumrall 先生之邀，探訪柬埔寨，我欣喜我眼所見的：那裏是一個充滿喜樂和有無限可能的宣教工場，而第二次到訪朝鮮，心裏清楚這正是我想做的，我希望可擁抱每一個孩子，與他們分享耶穌的愛。



每一回遇上不同的人，都是獨特的經歷，我們的事工擴展跨越中國、由南東南亞到北東南亞，我已記不起曾踏過多少哩路，但卻清楚記得當我們走進村莊、家庭、學校、診所、教堂時，所聽到的笑聲，我聆聽傷心者的分享。我也向神感恩我們忠誠的捐贈者，我常感激可與這些善良的人祈禱，受到他們的鼓勵。

過去事奉中，兩件我記憶猶深的事件是 2008 年的中國四川地震以及 2011 年日本東北海嘯，對於受災者無家可歸、衣不蔽體，那種哀傷痛苦真的很難以形容，然而他們的信心使他們有力繼續向前，相信神與他們同在。我承諾會盡我們所能去協助、修補和重整生命。我感謝捐贈者和支持者，紛紛給我們送上祈禱、捐獻和物資，使我們的事工得以順利進行，榮耀全歸與神，叫我們能實踐神給我們的呼召，安慰傷心者。



十年的服事是一個不短的時間，這個事工的結束可以說是完成她的歷史任務。在這十年，香港辦事處服事貧窮和有需要者，以各種渠道為他們結連、為他們發聲，因此成千上萬人獲得食物、教育和慰藉心靈的需要等支持，並認識耶穌。我亦看到神的信實，體會祂一次又一次的奇妙供應。

因著你們忠誠的捐獻、支持和禱告，實在有太多生命受感動和轉化。香港分會的運作雖然中止，但若大家心裏仍記掛著貧窮的人(以賽亞書 61:1)，我鼓勵大家繼續透過我們的澳洲辦事處，獻上祈禱、捐助和支持，完成神給我們的大使命和誠命。

我們可謂已打了一場美好的仗、跑了一場漂亮的比賽，我們全是耶穌的手、耶穌的腳，我很欣賞大家，讓我們心存感恩喜樂的心關閉辦公室，因我們服事的神是大有能力的。

祝願大家生命滿有祝福

羅美美

2007-2017

美膳會香港分會主席

LeSEA Global
FEED THE HUNGRY
A full life feels good.™